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Àngels  Belloch  i  Aguilar,  regidora  i  portaveu  del  grup  municipal  Bloc  Nacionalista  Valencià  de 

l’Ajuntament  d’Alboraia  amb  dni  29175282-n  i  amb  adreça  de  l’Ajuntament  d’Alboraia  a  efectes  de  

notificació , 

EXPOSA

En l’exercici de les meues funcions com a regidora

DEMANA

Que  en  la  pròximes  convocatòries  de  les  comissions  informatives  del  mes  de  desembre  de  2010  ens  

informen dels següents temes:

1. Som coneixedors  que  altres  municipis  estan  presentant  al·legacions  al  PGOU  de  la  ciutat  de 

València, ens agradaria saber si els tècnics de l'Ajuntament d'Alboraia han realitzat algun informe 

sobre la possible afecció del PGOU de la ciutat de València en el municipi d'Alboraia i ens agradaria  

saber que pensa fer l'equip de govern al respecte.

2. Ens agradaria saber quines gestions s'han fet amb Iberdrola pel tema del PAI Ronda Nord, quina 

informació s'ha facilitat als propietaris i com ha quedat el tema.

Atentament, 

Àngels Belloch i Aguilar

Alboraia, a 06 de desembre de 2010       

A l'atenció del sr alcalde Manuel Álvaro Manzano


